

正面:

BLUETOOTH SPEAKER X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL	Table of contents	X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL	X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL	X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL	X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL	X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL	X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL																																									
	<p>Table of contents</p> <p>1 Introduction 1 2 Kit Contents 1 3 Connection Diagram 2 4 How to use 3 4.1 General function 3 4.2 Pairing to mobile phone 4 4.3 Charging your device 5 5 Technology specification 6 6 Service and Support 7 7 FAQ 7</p>	<p>X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL</p> <p>1.introduction Congratulations, and thank you for choosing the Bluetooth Speaker. This manual will help you operate the Bluetooth Speaker, but you should first familiarize yourself with the Bluetooth functionality of your mobile phone or other devices before using the Bluetooth Speaker.</p> <p>Safety Rules 1) Please follow the rules depicted in this manual closely to ensure your safety. Before using this Bluetooth speaker, we would strongly encourage you to read through this user manual. 2) Be more wary of any edges, uneven surfaces, metal parts, accessories and its packaging so as to prevent any possible injury or damage. 3) Do not modify, repair or dismantle this Bluetooth speaker. Doing so may result in fires, electric shocks, complete breakdown of this Bluetooth speaker, etc. All of which are not covered under warranty. 4) Do not use any solvents or volatile liquid to clean the Bluetooth speaker. 5) Do not use the Bluetooth speaker in a hazardous location.</p> <p>2.package includes 1X Bluetooth Speaker X3/X3M 1X USB Charger 1X lanyard 1X User Manual 1X Bluetooth Speaker X5/X5M 1X USB Charger 1X User Manual</p>	<p>X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL</p> <p>3.Connection Diagram</p> <p>4.How to use</p> <p>4.1.General Functions</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th>Desired Result</th> <th>Required Action</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Turn on</td> <td>Press the "●●●" button for 3 seconds when the device is off. (Blue LED slowly flashes and a tone voice beep)</td> </tr> <tr> <td>Enter the pairing mode</td> <td>Press the "●●●" button and hold on for 6 seconds.(Blue LED and Red LED quickly flash alternately with two beep tone voice).</td> </tr> <tr> <td>Pairing</td> <td>You should use a Bluetooth function mobile phone or other Bluetooth Master Device and to perform pairing action (detail refer to the chapter about pairing)</td> </tr> <tr> <td>Play / pause</td> <td>Press "●●●" to play when the device is pausing and press "●●●" to pause when the device is playing.</td> </tr> <tr> <td>Previous / Volume up</td> <td>Short press "●" is for volume up and long press "●" is for previous music.</td> </tr> <tr> <td>Next / Volume down</td> <td>Short press "●" is for volume down and long press "●" is for next music.</td> </tr> <tr> <td>Turn off</td> <td>Press the "●●●" button for 3 seconds when the device is on.(a tone voice beep and all LED is off)</td> </tr> <tr> <td>Low battery warning</td> <td>(The LED flash)</td> </tr> <tr> <td>Charging</td> <td>Plug the charger to ○○○ port of the device.(Red LED is on)</td> </tr> </tbody> </table> <p>4.2.Pairing to Mobile phone or other device</p> <p>To use your Bluetooth speaker, you must first pair your speaker with a phone or a computer. Once your Bluetooth speaker is paired to a specific mobile phone, they will remain paired and automatically recognize each other whenever they are within range.</p> <p>Pairing to a phone and Entertainment:</p> <ul style="list-style-type: none"> Turn on your phone and ensure its Bluetooth function is activated Turn on the Bluetooth speaker go to the pairing mode. Search your Bluetooth devices on your phone by following the phone's instructions. Refer to your phone's user manual for more information. After a few seconds the device will list the device as a discover device. Select it and follow your phone instruction to select this pairing. Then your phone will request a passkey or PIN, enter 0000 as your PIN or passkey. Your phone will confirm the pairing, and then press Yes/Ok. Finally, select to connect with device from your phone. You can play music; watch TV/movie and play game with <p>4.3.Charging your device</p> <p>The X3/X3M is convenient to connect to AC charger or a USB charger with Mini DC 2.0 port marked with ○○○. Make sure that your device is full charged for at least 6 hours before initial use. Insert one terminal of your charger to AC main or USB port of PC and other terminal to DC 2.0 jack ○○○. While charging, the red LED light constantly. When charging is completed, the LED turns off.</p>	Desired Result	Required Action	Turn on	Press the "●●●" button for 3 seconds when the device is off. (Blue LED slowly flashes and a tone voice beep)	Enter the pairing mode	Press the "●●●" button and hold on for 6 seconds.(Blue LED and Red LED quickly flash alternately with two beep tone voice).	Pairing	You should use a Bluetooth function mobile phone or other Bluetooth Master Device and to perform pairing action (detail refer to the chapter about pairing)	Play / pause	Press "●●●" to play when the device is pausing and press "●●●" to pause when the device is playing.	Previous / Volume up	Short press "●" is for volume up and long press "●" is for previous music.	Next / Volume down	Short press "●" is for volume down and long press "●" is for next music.	Turn off	Press the "●●●" button for 3 seconds when the device is on.(a tone voice beep and all LED is off)	Low battery warning	(The LED flash)	Charging	Plug the charger to ○○○ port of the device.(Red LED is on)	<p>X3/X3M/X5/X5M USER MANUAL</p> <p>your phone, then you can hear all the sound or music from the device. Also you can control the player by operating the device. Example, volume up and next music.</p> <p>Pairing to a computer and Entertainment:</p> <ul style="list-style-type: none"> If there is no Bluetooth function supported by your computer, a Bluetooth adapter is necessary. Fix the adapter with your computer and ensure its Bluetooth function is activated. Turn on the device go to the pairing mode. Open the Bluetooth software (such as BlueSoleil) installed on your computer, and selects "Search your Bluetooth devices" function. Refer to user manual of the Bluetooth software for more information. After a few seconds the "device name" will list in Bluetooth software of your computer as a discover device. Select this icon and click right button of mouse to select "pairing" item, then select "connect with audio device" with same operation. Open your media player soft to play music, watch TV/movie and play game, then all the sound will be playback on your device. <p>5.Technical specification</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th>Parameter</th> <th>Value</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Bluetooth Specification</td> <td>2.1+EDR</td> </tr> <tr> <td>Bluetooth Profile</td> <td>A2DP AVRCP</td> </tr> <tr> <td>RF Range</td> <td>10 m</td> </tr> <tr> <td>Frequency Response</td> <td>100Hz-20KHz(X3/X3M) 120Hz-20KHz(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>Loudspeaker Output</td> <td>3W</td> </tr> <tr> <td>Signal-To-Noise</td> <td>≥75dB</td> </tr> <tr> <td>Distortion</td> <td>≤1.0%</td> </tr> <tr> <td>Playback Time</td> <td>8 hours(X3/X3M) 6 hours(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>Charging Time</td> <td>3 to 4 hours(X3/X3M) 2 to 3 hours(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>Dimension (L×W×H)</td> <td>80×80×42mm(X3/X3M) 52×52×38mm(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>Weight</td> <td>120g(X3/X3M) 190g(X5/X5M)</td> </tr> </tbody> </table> <p>6.Service and Support</p> <p>If your device is not performing as it should, please take it to your local service providers or dealer for service.</p> <p>7.FAQ</p> <p>1) Why is there no power even when the Speaker is power on? Ans: Ensure the battery is being charged up to 6 hours for first time using. The LED is lighted when it starts charging. 2) There is no sound when playback. Ans: Check the connection between your device with phone/computer, if the connection is not established, please reconnect again. Make sure the target speaker device is paired and connected with your target phone or other master device. 3) How can I know the Bluetooth speaker has been fully charged? Ans: When the indicator LED turns red to green when it is charging, it has been fully charged.</p> <p>FCC Statement</p> <p>This equipment complies with Part 15 of FCC RF rules. Operation is subject to the following two conditions: 1) This device may not cause interference and 2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.</p> <p>RF warning statement:</p> <p>The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.</p>	Parameter	Value	Bluetooth Specification	2.1+EDR	Bluetooth Profile	A2DP AVRCP	RF Range	10 m	Frequency Response	100Hz-20KHz(X3/X3M) 120Hz-20KHz(X5/X5M)	Loudspeaker Output	3W	Signal-To-Noise	≥75dB	Distortion	≤1.0%	Playback Time	8 hours(X3/X3M) 6 hours(X5/X5M)	Charging Time	3 to 4 hours(X3/X3M) 2 to 3 hours(X5/X5M)	Dimension (L×W×H)	80×80×42mm(X3/X3M) 52×52×38mm(X5/X5M)	Weight	120g(X3/X3M) 190g(X5/X5M)
Desired Result	Required Action																																															
Turn on	Press the "●●●" button for 3 seconds when the device is off. (Blue LED slowly flashes and a tone voice beep)																																															
Enter the pairing mode	Press the "●●●" button and hold on for 6 seconds.(Blue LED and Red LED quickly flash alternately with two beep tone voice).																																															
Pairing	You should use a Bluetooth function mobile phone or other Bluetooth Master Device and to perform pairing action (detail refer to the chapter about pairing)																																															
Play / pause	Press "●●●" to play when the device is pausing and press "●●●" to pause when the device is playing.																																															
Previous / Volume up	Short press "●" is for volume up and long press "●" is for previous music.																																															
Next / Volume down	Short press "●" is for volume down and long press "●" is for next music.																																															
Turn off	Press the "●●●" button for 3 seconds when the device is on.(a tone voice beep and all LED is off)																																															
Low battery warning	(The LED flash)																																															
Charging	Plug the charger to ○○○ port of the device.(Red LED is on)																																															
Parameter	Value																																															
Bluetooth Specification	2.1+EDR																																															
Bluetooth Profile	A2DP AVRCP																																															
RF Range	10 m																																															
Frequency Response	100Hz-20KHz(X3/X3M) 120Hz-20KHz(X5/X5M)																																															
Loudspeaker Output	3W																																															
Signal-To-Noise	≥75dB																																															
Distortion	≤1.0%																																															
Playback Time	8 hours(X3/X3M) 6 hours(X5/X5M)																																															
Charging Time	3 to 4 hours(X3/X3M) 2 to 3 hours(X5/X5M)																																															
Dimension (L×W×H)	80×80×42mm(X3/X3M) 52×52×38mm(X5/X5M)																																															
Weight	120g(X3/X3M) 190g(X5/X5M)																																															

背面:

蓝牙音箱X3/X3M/X5/X5M 用户手册	目录	X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册	X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册	X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册	X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册	X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册	X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册																																									
	<p>1.介绍 感谢您购买和使用无线蓝牙音响。 此手册将帮助您如何使用您的蓝牙音箱。在使用蓝牙音箱之前，您必须事先了解和熟悉您手机的蓝牙功能或者其他蓝牙主动设备的蓝牙功能的使用，如电脑的蓝牙功能。</p> <p>安全规则： 1)为确保安全,敬请遵守此手册中提到的规则.在使用蓝牙音箱之前,我们强烈建议您阅读此手册。 2)请着重提防锋利的边缘、不平的表面,金属部件,配件和包装,以避免出现任何可能的伤害。 3)请不要拆除维修此产品,这样可能会导致起火,电子击穿甚至彻底损坏本产品.这些都不在保修之列。 4)请不要用油及其他挥发性液体擦拭本产品。 5)请不要在有危险的地方使用本产品。</p> <p>2.包装内容</p> <p>1X 蓝牙音响X3/X3M 1X USB充电器 1X 挂绳 1X 用户手册 1X 蓝牙音响X5/X5M 1X USB充电器 1X 用户手册</p>	<p>X3 / X3M / X5 / X5M 用户手册</p> <p>3.连接图</p> <p>4. 使用方法</p> <p>4.1.一般功能</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th>功能</th> <th>操作与指示</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>开机</td> <td>在关机状态下按住"●●●"键3秒。(蓝色的LED灯慢闪,同时有"嘟"一声)</td> </tr> <tr> <td>进入匹配模式</td> <td>在关机状态下,按"●●●"键开机后继续按6秒。(此时红色LED灯慢闪,同时红色LED灯和蓝色LED灯交替快闪)</td> </tr> <tr> <td>配对</td> <td>使用有蓝牙功能的手机或主动设备的蓝牙功能配对。(详情参考后面的配对章节)</td> </tr> <tr> <td>播放/暂停</td> <td>当在播放的时候:按"●●●"实现暂停播放,在暂停时按此键继续播放。</td> </tr> <tr> <td>上一首/音量加</td> <td>短按"●"键增加音量,长按此键播放上一首曲目。</td> </tr> <tr> <td>下一首/音量减</td> <td>短按"●"键降低音量,长按此键播放下一首曲目。</td> </tr> <tr> <td>关机</td> <td>(红色LED灯会闪烁)</td> </tr> <tr> <td>低电报警</td> <td>将充电器的○○○端口插入音响的○○○端口。(红色LED灯常亮)</td> </tr> <tr> <td>充电</td> <td>按下"●●●"键</td> </tr> <tr> <td>接听电话(X3/X5M)</td> <td>按下"●●●"键</td> </tr> <tr> <td>结束通话(X3/X5M)</td> <td>按下"●●●"键</td> </tr> <tr> <td>声音切换(X3/X5M)</td> <td>按下"●●●"键</td> </tr> <tr> <td>拒接来电(X3/X5M)</td> <td>按下"●●●"键保持两秒</td> </tr> </tbody> </table> <p>4.2.与手机或其他装置配对</p> <p>为了使用蓝牙音响,首先必须让蓝牙音响与手机或电脑配对。如果蓝牙音响和手机配对过,在有效距离内,手机和蓝牙音响会自动配对。如果是使用的电脑,也只需要选择音频连接就行。</p> <p>与手机配对和使用:</p> <ul style="list-style-type: none"> 手机开机同时确保蓝牙功能打开。 蓝牙音响开机进入配对模式。 按手机的操作指引查找蓝牙装置。 手机会显示查到的蓝牙设备,选择此设备。 手机提示你设置配对码,请输入"0000"作为配对码。 手机提示你确认此配对,请按OK或yes。 手机提示连接此装置,请选择OK或yes。 手机与蓝牙音响已经连接好,你可以打开手机的播放器播放音乐,看电影,玩游戏了。所有声音都会从蓝牙音响传出。当然,你也可以通过蓝牙音响上的按键来控制曲目音量大小。 <p>与电脑配对和使用:</p> <ul style="list-style-type: none"> 如果你的电脑没有蓝牙功能,你可以插上一个USB接口的蓝牙适配器。(如何激活适配器参考此装置的说明书) 蓝牙音响开机进入配对模式。 打开电脑上的蓝牙控制软件或操作系统自带的软件,如IVT软件,选择搜索蓝牙设备菜单。 搜索到蓝牙音响后,选择"蓝牙音响名称",将显示在搜索到的装置清单里,选择此装置,点击鼠标右键,选择"匹配此装置"选项,再次选择此装置,点击鼠标右键,选择"连接音频装置"选项。 <p>5.技术规格</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th>参数</th> <th>指标</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>频率响应</td> <td>120Hz-20KHz(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>喇叭输出功率</td> <td>3W</td> </tr> <tr> <td>信噪比</td> <td>≥75dB</td> </tr> <tr> <td>失真度</td> <td>≤1.0%</td> </tr> <tr> <td>播放时间</td> <td>8 小时(X3/X3M) 6 小时(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>充电时间</td> <td>3 到 4 小时(X3/X3M) 2 到 3 小时(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>尺寸 (长×宽×高)</td> <td>80×80×42mm(X3/X3M) 52×52×38mm(X5/X5M)</td> </tr> <tr> <td>重量</td> <td>120g(X3/X3M) 190g(X5/X5M)</td> </tr> </tbody> </table> <p>6.售后服务与支持</p> <p>如果您购买的产品出现非人为损坏的问题,请退回给我们或经销商保修。</p> <p>7.简单问与答</p> <p>1) 为什么我的产品开机没有声音? 答:确保首次使用充电6个小时,可能没有电开不了机。</p>	功能	操作与指示	开机	在关机状态下按住"●●●"键3秒。(蓝色的LED灯慢闪,同时有"嘟"一声)	进入匹配模式	在关机状态下,按"●●●"键开机后继续按6秒。(此时红色LED灯慢闪,同时红色LED灯和蓝色LED灯交替快闪)	配对	使用有蓝牙功能的手机或主动设备的蓝牙功能配对。(详情参考后面的配对章节)	播放/暂停	当在播放的时候:按"●●●"实现暂停播放,在暂停时按此键继续播放。	上一首/音量加	短按"●"键增加音量,长按此键播放上一首曲目。	下一首/音量减	短按"●"键降低音量,长按此键播放下一首曲目。	关机	(红色LED灯会闪烁)	低电报警	将充电器的○○○端口插入音响的○○○端口。(红色LED灯常亮)	充电	按下"●●●"键	接听电话(X3/X5M)	按下"●●●"键	结束通话(X3/X5M)	按下"●●●"键	声音切换(X3/X5M)	按下"●●●"键	拒接来电(X3/X5M)	按下"●●●"键保持两秒	参数	指标	频率响应	120Hz-20KHz(X5/X5M)	喇叭输出功率	3W	信噪比	≥75dB	失真度	≤1.0%	播放时间	8 小时(X3/X3M) 6 小时(X5/X5M)	充电时间	3 到 4 小时(X3/X3M) 2 到 3 小时(X5/X5M)	尺寸 (长×宽×高)	80×80×42mm(X3/X3M) 52×52×38mm(X5/X5M)	重量	120g(X3/X3M) 190g(X5/X5M)
功能	操作与指示																																															
开机	在关机状态下按住"●●●"键3秒。(蓝色的LED灯慢闪,同时有"嘟"一声)																																															
进入匹配模式	在关机状态下,按"●●●"键开机后继续按6秒。(此时红色LED灯慢闪,同时红色LED灯和蓝色LED灯交替快闪)																																															
配对	使用有蓝牙功能的手机或主动设备的蓝牙功能配对。(详情参考后面的配对章节)																																															
播放/暂停	当在播放的时候:按"●●●"实现暂停播放,在暂停时按此键继续播放。																																															
上一首/音量加	短按"●"键增加音量,长按此键播放上一首曲目。																																															
下一首/音量减	短按"●"键降低音量,长按此键播放下一首曲目。																																															
关机	(红色LED灯会闪烁)																																															
低电报警	将充电器的○○○端口插入音响的○○○端口。(红色LED灯常亮)																																															
充电	按下"●●●"键																																															
接听电话(X3/X5M)	按下"●●●"键																																															
结束通话(X3/X5M)	按下"●●●"键																																															
声音切换(X3/X5M)	按下"●●●"键																																															
拒接来电(X3/X5M)	按下"●●●"键保持两秒																																															
参数	指标																																															
频率响应	120Hz-20KHz(X5/X5M)																																															
喇叭输出功率	3W																																															
信噪比	≥75dB																																															
失真度	≤1.0%																																															
播放时间	8 小时(X3/X3M) 6 小时(X5/X5M)																																															
充电时间	3 到 4 小时(X3/X3M) 2 到 3 小时(X5/X5M)																																															
尺寸 (长×宽×高)	80×80×42mm(X3/X3M) 52×52×38mm(X5/X5M)																																															
重量	120g(X3/X3M) 190g(X5/X5M)																																															